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Referatsak  

 

Tilknytte dokument: 

1.   Protokoll frå representantskapsmøte i NGIR 29.10.2018 

 

2.   Melding om vedtak. Gulen kommune sitt IKT samarbeid. Overgang frå SYSIKT (Sunnfjord og Ytre 

Sogn)  til IKTNH (Nordhordland) 

 

3.   Modernisering av Telenors infrastruktur 

 

4.   KS inviterer til kommunenettverk om klimatilpasning 2019-2020 

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

Saksopplysningar: 

 
 

  

Formannskapet - 020/2019 

 

FS - behandling: 

Referatsaker: 
Skriv 1: Protokoll frå representantskapsmøte i NGIR 29.10.2018 

Rådmannen frå fullmakt til å gje tilbakemelding om framlegg til selskapsendringa i NGIR i samband 
med kommunereformprosessen. 
Skriv 2: Melding om vedtak. Gulen kommune sitt IKT samarbeid. Overgang frå SYSIKT (Sunnfjord og 
Ytre Sogn) til IKTNH (Nordhordland) 

Skriv 3: Modernisering av Telenors infrastruktur 
Skriv 4: KS inviterer til kommunenettverk om klimatilpasning 2019-2020 

Spørsmål / orientering frå ordførar: 
· det vart orientert om prosessen rundt eventuell ny fysioterapeut med driftstilskot  



· formannskapet ba om at innspel i høyringssaker som ikkje er offentlege, ikkje vert lagt med 
som vedlegg i politiske saker men anonymisert og vurdert i saksframlegget. 

· det vart orientert om prosessen rundt kommuneplanen og saka kjem sannsynlegvis opp i 
formannskapet i april 

Orientering frå rådmannen: 
· det vart orienter som skuleskysssaka.  

· rådmannen startar prosessen om krinsendring for Eikemofoss 
· rådmannen startar prosessen med å etablere snuplass for buss i Arekletten i 

dialog med grunneigar og Skyss  
· rådmannen informerer skulane og Skyss om innhaldet i kommunalt vedtak frå 

2001 og ber dei rette seg etter dette 
· formannskapet aksepterer ikkje tilbakemeldinga frå Skyss og forventar ei snarleg 

minneleg ordning.  
 

· Det vert i ettertid laga sak på rett til fri skuleskyss på grunn av farleg skuleveg som 
vert lagt fram for formannskapet i april 

· det vart orientert om sak - saldering av årsbudsjett 2019 med økonomiplan og handlingsplan - 
. Saka kjem rett til kommunestyret i mars 

· det vart orientert om status anbodsopning omsorgsbudstad Hosteland. Dette er innafor 
kostnadsramma som vedteke tidlegare i kommunestyret og arbeidet vert sett i gang. 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

 

FS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

 

 

 


